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Výbor pro dopravu Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 13. zasedání dne 23. 5. 2022  
 
  

 

 
 
 

 Prezence 
 

Přítomni předseda: Petr Fišer 
 
členové:  

Václav Bernard 

Robin Bicek 

Michal Doxanský  

Michal Hermann 

Ing. Martin Ptáček 

František Synáč  

Mgr. Jan Šašek 

Zdeněk Vavřička 

Radek Wiesner 

 

 
Omluveni 

 

Ing. Jiří Kohout, Ph.D., MBA 

 

 

Hosté Ing. Pavel Čížek – náměstek hejtmana pro oblast dopravy  

Ing. Miroslav Doležal- generální ředitel, SÚSPK, p.o. 

Mgr. Dušan Pakandl – vedoucí odboru dopravy a silničního 

hospodářství, KÚPK 

Ing. Jiří Velíšek- náměstek generálního ředitele, SÚSPK, p.o. 
 

 

 
Na vědomí 

 

 
Odbor kancelář ředitele KÚPK (kopie – prezenční listina) 
 

 

 

Číslo zasedání 

 

13 

Datum konání  23. 5. 2022 – 16.00 hod.  

Místo konání Zasedací místnost č. 326, III. patro budovy KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
 

1. Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a volba 
ověřovatele, schválení programu 

2. Kontrola zápisu, kontrola plnění usnesení 

3. Aktuální informace z činnosti Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK 

4. Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje z oblasti 
dopravy 

5. Návrhy materiálů do Zastupitelstva Plzeňského kraje z oblasti dopravy 

6. Aktuální informace z činnosti Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o. 

7. Různé, diskuse a usnesení 

8. Termín a program příštího zasedání 

9. Závěr 

 

Zápis z jednání 
 
Číslo Text 

 

1  

 

Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a volba ověřovatele, 
schválení programu 

Předseda Výboru pro dopravu ZPK pan Fišer přivítal přítomné členy na třináctém 
jednání Výboru pro dopravu ZPK, které bylo svoláno elektronickou pozvánkou ze dne 
12. května 2022 a zahájil zasedání v 16:00 hodin.  

Přivítal i přítomné hosty- Ing. Miroslava Doležala, generálního ředitele SÚSPK, p.o., a 
jeho náměstka Ing. Jiřího Velíška, náměstka hejtmana Ing. Pavla Čížka a vedoucího 
Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK Mgr. Dušana Pakandla,  

Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen pan Radek Wiesner, který s nominací 
souhlasil a výbor jej schválil. 

Dále předseda představil program jednání a zeptal se přítomných členů, zda mají 
připomínky. Program jednání byl schválen. Přítomnost hostů byla schválena.           

Je přítomno 10 členů, výbor je usnášeníschopný. 

 

2  

 

Kontrola zápisu, kontrola plnění usnesení 

Předseda uvedl, že členům byl poslán e-mailem zápis ze 12. jednání a dotázal se, zda 
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jsou k němu nějaké připomínky. Zápis bez připomínek. 

Na minulém zasedání nebyla přijata žádná usnesení.         
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Aktuální informace z činnosti Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK  

Předseda požádal Mgr. Pakandla, aby seznámil členy výboru s aktuální činností 
Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK.  

Mgr. Pakandl okomentoval materiál Návrh hodnotící komise na poskytnutí investičních 
dotací z programu „Podpora výstavby cyklostezek, cyklotras a specializované 
cyklistické infrastruktury v Plzeňském kraji pro rok 2022 pro jednání ZPK“, který byl 
členům zaslán předem elektronicky. Dále pak členy upozornil, že činností Odboru 
dopravy a silničního hospodářství jsou i následující body 4, 5 a 6, které jsou vedeny 
jako samostatné body programu. 

Výbor vzal informace na vědomí. 
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Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje z oblasti 
dopravy 

Mgr. Pakandl ve stručnosti seznámil členy výboru s průběhy jednání Rady Plzeňského 
kraje, která proběhla dne 11. 4. 2022, 25. 4. 2022 a 23. 5. 2022.  

1. Materiály projednávané RPK dne 11. 4. 2022  

 Příspěvek společností na dopravní obslužnost na období od 12. 12. 2021 do 
10. 12. 2022 - darovací smlouva se společností Geis CZ s.r.o. a smlouva o 
poskytnutí finančního příspěvku se společností  NOVEM Car lnterior Design 
k.s.  

 

 Dotace od obcí na provoz vybraných linek a spojů nad rámec ZDO dle 
požadavků měst a obcí od 12. 12. 2021 do 10. 12. 2022  

 

 Zpráva o činnosti SÚS PK za rok 2021 včetně schválení účetní závěrky a 
schválení rozdělení hospodářského výsledku organizace do fondů  

 

 Uložení smluvních pokut dopravci ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o. na základě 
smluv o veřejných službách v přepravě cestujících veřejnou linkovou dopravou  

 

 Uložení smluvních pokut dopravci České dráhy, a.s. na základě smlouvy o 
veřejných službách v přepravě cestujících na lince P2 Klatovy – Beroun  

 

 Schválení aktualizace dokumentu Tarif a tarifní zásady Integrované dopravy 
Plzeňského kraje s platností a účinností od 13. 4. 2022  

 
2. Materiály projednávané RPK dne 25. 4. 2022 

 Schválení aktualizace dokumentu Tarif a tarifní zásady Integrované dopravy 
Plzeňského kraje s platností a účinností od 13. 4. 2022  
- na základě dodatku č.1 dostane PK od Státního fondu dopravní 

infrastruktury částku 371 mil. Kč- finanční prostředky půjdou na opravu 
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silnic II. a III. třídy, nulový podíl PK 
- k uzavírání dodatku je kompetentní Rada PK- delegována kompetence ze 

ZPK na Radu PK 
- v minulosti měl výbor k dispozici materiál, který schválil uzavření smlouvy 

se SFDI 
 

3. Materiály projednávané RPK dne 23. 5. 2022 

Členům byl předem elektronicky zaslán sumář s 19 návrhy usnesení, které 
byly na Radě ZPK dnes projednány. Členové výboru budou seznámeni s 
vybranými body v rámci následujícího bodu. S dalšími detaily budou 
seznámeni na příštím zasedání výboru, dle standardního mechanismu. 
Případné dotazy je Mgr. Pakandl schopen zodpovědět ihned. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. Výbor vzal informace na vědomí. 
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Návrhy materiálů do Zastupitelstva Plzeňského kraje z oblasti dopravy 

Předseda požádal Mgr. Pakandla, aby představil body, které budou předmětem 
jednání ZPK dne 13. 6. 2022, ke kterým se má Výbor pro dopravu ZPK vyjádřit.  

 Dodatek č. 3 ke Statutu Fondu dopravy Plzeňského kraje  
 
Bylo přijato usnesení č. 82/22 

 

 Dodatek č. 41 ke Zřizovací listině organizace Správa a údržba silnic 
Plzeňského kraje, p. o.  
 
Bylo přijato usnesení č. 83/22 
 

 Žádost obce Hejná o poskytnutí individuální účelové dotace na 
vybudování dílčí části dálkové cyklotrasy č. 12 mezi obcí Žichovice a 
Velké Hydčice  
 
Bylo přijato usnesení č. 84/22 
 

 Schválení navýšení celkové maximální částky NFV u projektů „II/230 
Nepomuk-Přeštice, napřímení silnice II/230 mezi Týništěm a Újezdem“, 
„Most ev.č. 193-012 za obcí Trpísty“, „II/230 Stříbro – dálnice D5, úsek 
2“ 
 
Bylo přijato usnesení č. 85/22 
 

 Podpora výstavby cyklostezek, cyklotras a specializované cyklistické 
infrastruktury v Plzeňském kraji v roce 2022 - poskytnutí dotací  
 
Bylo přijato usnesení č. 86/22 
 

 Program a scénář jednání valné hromady společnosti POVED s. r. o. a 
delegování kraje na tuto valnou hromadu  
 
Bylo přijato usnesení č. 87/22 
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- Příloha 7 Návrh na rozdělení zisku byla členům zaslána chybně pro rok 
2020. Tato chyba byla již opravena, dnes RPK měla správnou verzi- 
rozdělujeme zisk za rok 2021. 
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Aktuální informace z činnosti Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o. 
 
Předseda požádal Ing. Miroslava Doležala, aby představil aktuální informace. 
 
Ing. Doležal okomentoval prezentaci, která byla členům výboru zaslána předem. 
Neboť došlo k výměně členů výboru, jedná se o základní informace o SÚSPK: 
předmět hlavní činnosti, organizační a teritoriální členění, silniční síť na území PK, 
stav povrchu vybraných významných silničních úseků v roce 2021, vyhodnocení stavu 
vozovek II. a III. třídy v PK, sumarizace mostů, zdroje financování a personální oblast. 
 
Výbor vzal informace na vědomí. 

17:00 odešel Michal Hermann 

Pan Vavřička se dotazoval na práci o víkendu, Ing. Doležal odpovídá, že víkendové 
práce tolik není, lidé preferují pracovat ráno od 5:00, aby se vyhnuli horkému počasí. 
Ing. Velíšek doplňuje, že o víkendu dělají většinou bez příplatku v zimě. 

Předseda poděkoval za prezentaci. Výbor vzal informace na vědomí. 
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Různé, diskuse a usnesení 

Předseda představil žádost Regionální rady odborových svazů ČMKOS Plzeňského 
kraje účastnit se pravidelně zasedání výboru. Mgr. Šašek komentuje, že se odboryové 
svazy již v minulosti obrátily na hejtmana s touto žádostí, ale nikdy jim nebylo 
vyhověno a nevidí důvod, proč by se jedna ze zájmových organizací měla účastnit 
pravidelně zasedání výboru. Ing. Čížek souhlasí. Bylo by to zvýhodnění jedné 
organizace vůči dalším. Předseda souhlasí, obrátí se na hejtmana s dotazem, 
z jakého důvodu by se zástupci odborových svazů měli účastnit. 
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Termín a program příštího zasedání 

Termín příštího jednání je stanoven na pondělí 20. 6. 2022.  
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Závěr 

Předseda poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 16:40 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne 23. 5. 2022 – počet stran: 6, počet příloh: 2 
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Šárka Batková, M. Ec. Radek Wiesner Petr Fišer  
 
 
 
 ................  ................   ................  ................  ................  ................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  
 
 
 
 
 
 

 


